

家訊 – August 11, 2024

歡迎

歡迎來到教會的每一位; 願這主愛的大家庭, 也成為您屬靈的家。

今天崇拜

講員: Purna 牧師 (不丹/尼泊爾教會)
讀經: 徒9:11
信息: 每一代都遵行大使命
回應詩歌: #261 我們有一故事傳給萬邦

家訊

1. 歡迎 Purna 牧師 (不丹/尼泊爾教會) 來講道與分享。我們由去年盈餘奉獻3千元供他們族群之中的福音及宣教事工所用! 求主賜福!
2. 乒乓練習: 下周四 (8/15) 晚 6-8點, 教堂樓下開放, 歡迎練習。
3. 第三屆紐約上州華人教會乒乓友誼賽: 8/17, 周六早上10點到下午2點於本教會。報名: 任勇弟兄
項目: 男單, 女單, 男雙, 女雙。

本周團契聚會時間

8/14: 周三禱告聚會 7:30PM
8/16: 學生學者/葡萄園 7:30PM
8/17: 乒乓友誼賽 10am-2pm
(9am開門)

感恩与代禱

1. 尼亞加拉區短宣: 感恩, 昨天 8/10有10多位參予, 我們領詩, 短講, 分發晚餐及與當地居民/流浪漢交流。願我們是一間肯為主走出去的教會!
2. 請為Caroline姊妹的身體健康, 8月底的手術順利禱告。
3. 其他: 肢體中還在找工作的, 身體需康復的, 海外探親的, 求主預備與看顧。

八月禱告指南: 恩典

第一周 (8/7-8/13): 恩典隨時為我們可用

所以, 我們只管坦然無懼地來到施恩的寶座前, 為要得憐恤, 蒙恩惠, 作隨時的幫助。

希伯來書 4:16

下周主日 (8/18/2024)

講員: 李牧師
主席: 劉廣儀
招待: 陳凌凱, 劉宇

BCCC Family News - August 11, 2024

Weekly Meetings

Wed 8/14 - Prayer Meeting 7:30PM
Fri 8/16 - Friday Night Fellowships 7:30PM
Vineyard Jr (2yo-5th grade)
Living Hope (6th-12th grade)
Sat 8/17: Ping Pong Tournament 10am-2pm
(Doors open at 9am)
Sun 8/18 Separate Service 9:30AM
Adult & Youth Sunday School 11AM

Sermon

Going for Great Commission in Every Generation
Acts 9:11

Weekly Announcements

- We welcome Rev. Purna (Bhutan/Nepal Church) to preach and share. We are giving \$3,000 from last year's surplus for evangelism and mission work among their people group! Pray for blessings!
- PING-PONG PRACTICE: Next Thursdays (8/15), 6-8pm, downstairs in the church is open for practice.
- 3rd Annual Upstate New York Chinese Church Ping Pong Tournament: 8/17, Saturday 10am to 2pm at our church. To sign up: Brother Ren Yong.
Events: Men's Singles, Women's Singles, Men's Doubles, Women's Doubles

Next Sunday 8/18

(Separate Service @ 9:30AM)

Speaker: Pastor Porty
Chairperson: Wei-an Yu
Ushers: Jiguang Dai, Geem Oo

Mail Offerings to:
PO Box 1003 Williamsville, NY 14231
Give Online: @Tithe.ly

Welcome

We are so glad you are here to worship with us today at BCCC! May all of you and your family be blessed as we worship, grow and serve the Lord together in this church. Stay connected to BCCC through our mobile app www.bccc.churchtrac.com



Thanksgiving & Prayers

- Niagara District Short Term Mission: We are thankful that we had over 10 participants yesterday 8/10, we led hymns, gave short talks, distributed dinner and talked to local residents/homeless people. May we be a church that is willing to go out for the Lord!
- Sister Caroline will have a surgery at the end of August. Please pray for uncomplicated surgery and speedy recovery.
- Pray for brothers and sisters who are job searching, physical illness and recovery, visiting relatives overseas.

August Prayer Guide: Grace

Week 8/7-8/13: Grace is always available to us

Let us then with confidence draw near to the throne of grace, that we may receive mercy and find grace to help in time of need.

Hebrews 4:16

Weekly Offering Update

Gen. Offering (7/29-8/4): \$12,103
YTD Actual Offering: \$198,472
YTD Budgeted Expenditure: \$186,999
YTD Designated Offering: \$14,574



家訊 – August 11, 2024

歡迎

歡迎來到教會的每一位; 願這主愛的大家庭, 也成為您屬靈的家。

今天崇拜

講員: Purna 牧師 (不丹/尼泊爾教會)
讀經: 徒9:11
信息: 每一代都遵行大使命
回應詩歌: #261 我們有一故事傳給萬邦

家訊

1. 歡迎 Purna 牧師 (不丹/尼泊爾教會) 來講道與分享。我們由去年盈餘奉獻3千元供他們族群之中的福音及宣教事工所用! 求主賜福!
2. 乒乓練習: 下周四 (8/15) 晚 6-8點, 教堂樓下開放, 歡迎練習。
3. 第三屆紐約上州華人教會乒乓友誼賽: 8/17, 周六早上10點到下午2點於本教會。報名: 任勇弟兄
項目: 男單, 女單, 男雙, 女雙。

本周團契聚會時間

8/14: 周三禱告聚會 7:30PM
8/16: 學生學者/葡萄園 7:30PM
8/17: 乒乓友誼賽 10am-2pm
(9am開門)

感恩与代禱

1. 尼亞加拉區短宣: 感恩, 昨天 8/10有10多位參予, 我們領詩, 短講, 分發晚餐及與當地居民/流浪漢交流。願我們是一間肯為主走出去的教會!
2. 請為Caroline姊妹的身體健康, 8月底的手術順利禱告。
3. 其他: 肢體中還在找工作的, 身體需康復的, 海外探親的, 求主預備與看顧。

八月禱告指南: 恩典

第一周 (8/7-8/13): 恩典隨時為我們可用

所以, 我們只管坦然無懼地來到施恩的寶座前, 為要得憐恤, 蒙恩惠, 作隨時的幫助。

希伯來書 4:16

下周主日 (8/18/2024)

講員: 李牧師
主席: 劉廣儀
招待: 陳凌凱, 劉宇

4640 Main St. Amherst, NY 14226
www.BuffaloChineseChurch.org

BCCC Family News - August 11, 2024

Weekly Meetings

Wed 8/14 - Prayer Meeting 7:30PM
Fri 8/16 - Friday Night Fellowships 7:30PM
Vineyard Jr (2yo-5th grade)
Living Hope (6th-12th grade)
Sat 8/17: Ping Pong Tournament 10am-2pm
(Doors open at 9am)
Sun 8/18 Separate Service 9:30AM
Adult & Youth Sunday School 11AM

Sermon

Going for Great Commission in Every Generation
Acts 9:11

Weekly Announcements

- We welcome Rev. Purna (Bhutan/Nepal Church) to preach and share. We are giving \$3,000 from last year's surplus for evangelism and mission work among their people group! Pray for blessings!
- PING-PONG PRACTICE: Next Thursdays (8/15), 6-8pm, downstairs in the church is open for practice.
- 3rd Annual Upstate New York Chinese Church Ping Pong Tournament: 8/17, Saturday 10am to 2pm at our church. To sign up: Brother Ren Yong.
Events: Men's Singles, Women's Singles, Men's Doubles, Women's Doubles

Next Sunday 8/18

(Separate Service @ 9:30AM)

Speaker: Pastor Porty
Chairperson: Wei-an Yu
Ushers: Jiguang Dai, Geem Oo

Mail Offerings to:
PO Box 1003 Williamsville, NY 14231
Give Online: @Tithe.ly

Pastor: Rev. Sunny Lee
Assoc Pastor: Rev. Diosdado Portugal III

Welcome

We are so glad you are here to worship with us today at BCCC! May all of you and your family be blessed as we worship, grow and serve the Lord together in this church. Stay connected to BCCC through our mobile app www.bccc.churchtrac.com



Thanksgiving & Prayers

- Niagara District Short Term Mission: We are thankful that we had over 10 participants yesterday 8/10, we led hymns, gave short talks, distributed dinner and talked to local residents/homeless people. May we be a church that is willing to go out for the Lord!
- Sister Caroline will have a surgery at the end of August. Please pray for uncomplicated surgery and speedy recovery.
- Pray for brothers and sisters who are job searching, physical illness and recovery, visiting relatives overseas.

August Prayer Guide: Grace

Week 8/7-8/13: Grace is always available to us

Let us then with confidence draw near to the throne of grace, that we may receive mercy and find grace to help in time of need.

Hebrews 4:16

Weekly Offering Update

Gen. Offering (7/29-8/4): \$12,103
YTD Actual Offering: \$198,472
YTD Budgeted Expenditure: \$186,999
YTD Designated Offering: \$14,574

4640 Main St. Amherst, NY 14226
www.BuffaloChineseChurch.org

